



شركة الشرقية للاستثمار  
القابضة (ش.م.ع.ع.)

A'Sharqiya Investment  
Holding Co. (SAOG)

**March 8, 2023**

### List of Board Nominees

Please find below the list of Nominees for election to the Board of Directors of A'Sharqiya Investment Holding Co. SAOG.

1. Mr. Mohammed Ali Al Fannah

Mr. Mohammed Ali Mohammed Al Fannah has a degree in International Affairs from the Webster University, United States. He served in the diplomatic corps of Oman for 32 years and represented Oman in the United Nation. He also served as the deputy representative of Oman to the United Nations Office in Austria for more than 5 years. He has served as board member, member of audit and investment committees, Managing Director and Chairman of several public joint stock companies for more than 20 years. He is now the Chairman of Gulf Plastic Industries SAOC, which is one of the leading manufacturers of petrochemical downstream products. He is also the Chairman of the Investment, Nomination & Remuneration Committee in A'Sharqiya Investment Holding Company SAOG. He has been on the Board since 2009. He has three sons and two daughters, all of whom hold master's degree. The students who were taught by him are at present holding the rank of senior officials in the State, including as ministers and judges.

2. Sheikh Saleh Ahmed Mohammed Al Harthy

Sheikh Saleh is a B.Sc. Computer Science graduate from American University, Washington D.C. He was the Director General in the General Secretariat to the Cabinet, a position he has held since 2009 until 2021. From 1991 to till date he has held various positions in the field of Information Technology. He has been on the Board since 2004.

3. Mr. Bader Mohammed Rashid Al Araimi

Mr. Bader Mohammed Rashid Al Araimi is the Managing Director of Al Siraj Holdings SAOC. He holds B.Sc. Honours Degree in Business Information Systems, Leeds Metropolitan University, United Kingdom. He has also completed Masters Degree MA Global Finance Management, Regents Business School, London, United Kingdom. He started his career with HSBC on the Graduate Programme where he was selected as best performer and have been sent to United Kingdom on a Leadership Training Programme in HSBC London HQ. After completing 2 years with the bank he went on to pursue his Masters Degree, thereon he started up new ventures Al Siraj Logistics in Sohar free Zone and Ajwan Salalah hotel apartments. He is currently Board Of Director of A'Sharqia Investment and Holding SAOG, TravelPoint LLC, Al Siraj Holdings SAOC, Al Siraj Hospitality LLC, ATPC LLC, Delta International Projects & Engineering LLC, Al Siraj Logistics LLC.



P.O. Box 47, Al Harthy Complex  
Postal Code 118  
Sultanate of Oman  
Tel: 24566160, Fax: 24566162  
C.R. : 4090438

ص.ب. ٤٧ ، مجمع الحارثي  
الرمز البريدي ١١٨  
سلطنة عمان  
هاتف: ٢٤٥٦٦١٦٠ ، فاكس: ٢٤٥٦٦١٦٢  
س.ت: ٤٠٩٠٤٣٨

E-mail: admin@asharqiya.com : البريد الإلكتروني



4. Mr. Subrata Kumar Mitra

Mr. Subrata Mitra has a Masters in Risk Management from the NYU Stern School of Business, an MBA in Finance from the IBA, the Dhaka University and a Masters in Accounting (with Honors) from the Dhaka University. He has over 25 years of experience in multi asset portfolio management, traded securities (stock, bonds and commodities), derivatives, private credits, private equity/ alternative investments and fund management. He had worked for major multi-lateral and multinational organizations that include International Financial Corporation (IFC), World Bank, Royal Dutch Shell, and Global Investment House, Kuwait. Closed/ managed investment of over USD 1 billion and managed a USD 500 million private equity fund listed on the London Stock Exchange. He held several senior management positions and board membership of listed and unlisted companies in financial (includes an Islamic bank of Malaysia promoted by Qatar Islamic Bank) and manufacturing sectors of several countries. He has been member of the Board since 2017.

5. Fadwa Salem Saeed Al-Araimi

Ms. Fadwa has a degree in Accounting. She is a member of the Board of Directors of Gulf Plastics Industries Co (SAOC) and Al Fajar Al Alamia Co (SAOG). She also serves as a director in the National University of Science & Technology. She has been member of the Board since 2018.

6. Mr. Asim Salim Al Ghailani

Mr. Asim Al Ghailani is the Managing Director of Salim International Investment Holding Co. LLC. He holds a MSc in Investment Management (With Honor) from Bangor University, UK 2015 and a Bachelor degree in Finance from Oman in 2008. Asim is a well-qualified, detail oriented and results focused professional with rich experience of more than 20 years in strategic planning and managing investment portfolios across asset classes including Real Estate. Currently, Mr. Asim is a non-executive director of A'Saffa Foods SAOG. He has also served as a non-executive director of listed companies as well as LLC companies in Oman and GCC. He has been member of the Board since 2020.

7. Mr. Mubarak Juma Al Habsi

Mr. Mubarak Al-Habsi is currently the Section Head of Follow up and Settlement at the Investment Department in PASI, with over 20 years of experience in finance and investment operations management. He represents PASI on the Board of Advisory at Rakiza Fund and board member at A'Sharqiyah Investment Holding Company S.A.O.G and National Real Estate Development & Investment Company S.A.O.C. He holds a Master of Science degree in Investment Management from Coventry University, United Kingdom.

Regards

Rajesh Venkiteswaran

General Manager





شركة الشرقية للإستثمار  
القابضة (ش.م.ع.ع.)  
A'Sharqiya Investment  
Holding Co. (SAOG)

التاريخ : 08 مارس 2023 م

## قائمة المرشحين لمجلس الإدارة

تجدون أدناه قائمة المرشحين لانتخابات مجلس إدارة شركة الشرقية للاستثمار القابضة  
ش.م.ع.ع.

### 1- الفاضل محمد على محمد آل فنه

الفاضل/ محمد بن علي بن محمد آل فنه حاصل على شهادة في الشؤون الدولية من جامعة ويبستر بالولايات المتحدة. خدم في السلك الدبلوماسي العماني لمدة 32 عامًا وممثل عمان في الأمم المتحدة. كما شغل منصب نائب ممثل عمان في مكتب الأمم المتحدة في النمسا لأكثر من 5 سنوات. شغل منصب عضو مجلس إدارة وعضو في لجان التدقيق والاستثمار والعضو المنتدب ورئيس العديد من الشركات المساهمة العامة لأكثر من 20 عامًا. وهو الآن رئيس مجلس إدارة شركة الخليج للصناعات البلاستيكية ش.م.ع.م. ، وهي واحدة من الشركات المصنعة الرائدة لمنتجات البتروكيماويات التحويلية. وهو أيضًا رئيس لجنة الاستثمار والترشيحات والمكافآت في شركة الشرقية للاستثمار القابضة ش.م.ع.ع. لديه ثلاثة أبناء وبنتان ، وجميعهم حاصلون على درجة الماجستير. ويشغل طلبته حاليًا مناصب مرموقة في الدولة، بمن فيهم وزراء وقضاة.

### 2- الشيخ صالح احمد محمد الحارثي

الشيخ صالح بن أحمد بن محمد الحارثي حاصل على بكالوريوس علوم الكمبيوتر من الجامعة الأمريكية، واشنطن العاصمة، ويشغل حاليًا منصب المدير العام في الأمانة العامة لمجلس الوزراء منذ عام ٢٠٠٩، وقد شغل كذلك منذ عام 1991 إلى الآن عدة مناصب في مجال تكنولوجيا المعلومات ، وهو عضو في مجلس الإدارة منذ عام 2004.



P.O. Box 47, Al Harthi Complex  
Postal Code 118, Sultanate of Oman  
Tel: 24566160, Fax: 24566162  
C.R. : 4090438  
VAT IN No: OM1100040361  
TAX CARD No: 8108233

ص.ب.٤٧ ، مجمع الحارثي  
الرمز البريدي ١١٨ ، سلطنة عمان  
هاتف : ٢٤٥٦٦١٦٠ ، فاكس: ٢٤٥٦٦١٦٢  
س.ت: ٤٠٩٠٤٣٨  
رقم التعريف الضريبي: OM1100040361  
رقم البطاقة الضريبية: ٨١٠٨٢٣٣

E-mail: admin@asharqiya.com البريد الإلكتروني:



### 3- الفاضل بدر محمد راشد ال فنه

الفاضل / بدر بن محمد بن راشد العريمي هو العضو المنتدب لشركة السراج القابضة ش.م.ع.م. وهو حاصل على درجة الشرف في نظم معلومات الأعمال من جامعة ليدز متروبوليتان، المملكة المتحدة. كما حصل على درجة الماجستير في الإدارة المالية العالمية من كلية ريجنتس للأعمال بلندن المملكة المتحدة. بدأ حياته المهنية بالعمل في بنك HSBC في برنامج تدريب على القيادة في المقر الرئيسي لبنك HSBC في لندن. بعد ان اكمل سنتين في البنك ذهب لمتابعة درجة الماجستير ، وعلى ذلك بدأ مشاريع جديدة السراج اللوجستية في المنطقة الحرة بصحار وأجوان صلالة للشقق الفندقية. يشغل حاليا منصب عضو مجلس إدارة شركة الشرقية للاستثمار القابضة ش.م.ع.م. وشركة ترافل بوينت ش.م.م، وشركة السراج القابضة ش.م.ع.م. وشركة السراج للضيافة ش.م.م، وشركة ATPC ش.م.م، وشركة دلنا الدولية للمشاريع والهندسة ش.م.م، والسراج اللوجستية ش.م.م.

### 4 – الفاضل سوبراتا ميترا

حاصل على درجة الماجستير في إدارة المخاطر من كلية نيويورك ستيرن للأعمال، وماجستير في إدارة الأعمال من معهد إدارة الأعمال، جامعة دكا وماجستير في المحاسبة (مع مرتبة الشرف) من جامعة دكا. يتمتع بخبرة تزيد عن 25 عاما في إدارة محافظ الأصول المتعددة والأوراق المالية المتداولة (الأسهم والسندات والسلع) والمشتقات، والائتمان الخاص، والاستثمارات الخاصة / الاستثمارات البديلة وإدارة الصناديق. عمل في منظمات متعددة الأطراف ومتعددة الجنسيات تشمل المؤسسة المالية الدولية، والبنك الدولي، وشركة رويال داتش شل، وشركة بيت الاستثمار العالمي في الكويت. وأغلق / أدار استثمارات بأكثر من مليار دولار أمريكي كما أدار صندوق أسهم خاص بقيمة 500 مليون دولار أمريكي مدرج في بورصة لندن. شغل العديد من المناصب الإدارية العليا وعضوية مجالس إدارات شركات مدرجة وغير مدرجة في المجال المالي (بما في ذلك مصرف ماليزيا الاسلامي المروج له بواسطة مصرف قطر الإسلامي) وقطاعات التصنيع في عدة دول. وهو عضو في مجلس الإدارة منذ 2017.

### 5- الفاضلة فدوى سالم سعيد ال فنه العريمي

الفاضلة/ فدوى حاصلة على شهادة في المحاسبة. وهي عضو في مجلس إدارة شركة الخليج للصناعات البلاستيكية (ش.م.ع.م) وشركة الفجر العالمية (ش.م.ع.ع). تعمل أيضا كمديرة في الجامعة الوطنية للعلوم والتكنولوجيا. وهي عضوة في مجلس الإدارة منذ 2018



## 6 - الفاضل عاصم سالم على الغيلاني

الفاضل/ عاصم الغيلاني العضو المنتدب لشركة سالم العالمية للاستثمار القابضة . وهو حاصل على درجة الماجستير في إدارة الاستثمار (مع مرتبة الشرف) من جامعة بانجور ، المملكة المتحدة 2015 ودرجة البكالوريوس في المالية من سلطنة عمان في عام 2008. و عاصم مؤهلا ذو كفاءة وتركيز ومهنية عالية ولديه خبرة لأكثر من 20 عامًا في التخطيط الاستراتيجي وإدارة المحافظ الاستثمارية عبر فئات الأصول بما في ذلك

العقارات. حاليًا ، عاصم هو عضو مجلس إدارة غير تنفيذي في شركة الصفاء للأغذية ش.م.ع. كما شغل منصب المدير غير التنفيذي لشركات مدرجة وكذلك في شركات ذات المسؤولية المحدودة في سلطنة عمان ودول مجلس التعاون الخليجي. وهو عضو في مجلس الإدارة منذ عام 2020.

## 7 - الفاضل مبارك جمعه الحبسي

يشغل الفاضل مبارك بن جمعه الحبسي حاليًا منصب رئيس قسم المتابعة والتسويات بدائرة الإستثمار في الهيئة العامة للتأمينات الإجتماعية ويمتلك خبرة تمتد ألى أكثر من 20 عامًا في مجال المالية وإدارة عمليات الاستثمار. كما يشغل منصب عضو في المجلس الاستشاري بصندوق ركيزة لإستثمارات البنية الأساسية ، وعضو مجلس إدارة في شركة الشرقية للإستثمار القابضة ش.م.ع. و الشركة الوطنية للتنمية العقارية والإستثمار ش.م.ع.م. كما يحمل درجة ماجستير علوم إدارة الاستثمار من جامعة كوفنتري بالمملكة المتحدة.

شركة الشرقية للاستثمار القابضة (ش.م.ع.ع)



*Rajish*

راجيش فينكتسواران

المدير العام